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Sel ungdomsråd fikk i sitt møte den 11.06.2020 presentasjon av utredningen for Otta skole 1-
7 på Nyhusom m/hall og barnehagestruktur for sentrumsområdet. 
 
De 4 alternativene til løsning ble belyst og tatt opp til diskusjon. 
Siden Sel Ungsområd ikke var fulltallig ble uttalen sendt ut til alle medlemmene med 
høringsfrist mandag 15.06.2020 kl. 14.00 slik at alle har hatt mulighet til å uttale seg om 
denne. 
 
 
Sel Ungdomsråd gir på denne bakgrunn følgende uttale:  
 
Sel ungdomsråd tilrår at Otta skole 1-7 bygges på Elvebakken. 
Elvebakken er valgt fordi: 

 Sel Ungdomsråd mener at det viktig at både skole og hall er samlet i Øya. Dette er bra 
for miljøet på skolen og gir minst tidsbruk til forflytning mellom de forskjellige 
lokalene. Erfaringer fra "transportetapper" mellom f.eks. hall og skole er at dette kan 
føre med seg negative opplevelser / mobbing. 

 En fysisk samling av skole- og idrettstilbudet vil være positivt både for skolen og 
idrettstilbudet. 

 Alternativ 0 og 1 gir ikke samlet bygningsmasse. Her blir både ute- og innearealet 
oppdelt og mindre oversiktlig. Dette gir økte muligheter for "mobbesoner".  

 Uteområdet på blir, med alternativ 0, vesentlig mindre/dårligere med tanke på å 
skape fysisk aktivitet i friminuttene.  

 Ved å velge Elvebakken vil uteområdet på Nyhusom bli skjermet for vesentlige inngrep 
og kan fortsatt brukes til f.eks. aking/aktivitetsdager for elever på trinn 1. - 7.  

 
 
 
For Sel Ungdomsråd 
Mette Josten 
Sekretær 
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